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Marktcommissie 
 
24 februari 2015 
 
Aanwezig 
Wethouder F. van Eersel (voorzitter), W. Gootzen (secretaris), H. van Buggenum 
(marktmeester), I. Bex, H. Hoens, J. Kneepkens-van den Broek, I. Mahu-de Ridder, 
B. Smits, J. Tromp, B. de Jong (Centrummanagement). 
 
Afwezig 
J. Duppen. 
 
 
1. Opening 
De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom. Daarbij richt hij zich in het bijzonder 
tot Brigitte de Jong. Zij neemt de komende periode namens Centrummanagement Weert 
deel aan de vergaderingen van de Marktcommissie in plaats van Sonja Blok. Vervolgens 
opent de voorzitter de vergadering. 
 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 

- De beleidsregels voor de vervanging op de standplaats, zoals die eerder in deze 
commissie aan de orde zijn geweest (zie verslag van 11 maart 2014), zijn inmiddels 
door het college vastgesteld. Die worden woensdag 25 februari 2015 
bekendgemaakt en zullen vanaf dan worden toegepast. 
 

- Het KNVB-straatvoetbaltoernooi zal worden gehouden op zaterdag 20 juni 2015.  
De opstelling van de standplaatsen voor die marktdag zal tijdig vooraf bekend 
worden gemaakt. 
 

- De heer Konzaga heeft zijn standplaats opgezegd (kunstbloemen e.d.). 
 

- De vergadering die was gepland op 14 april 2015 wordt verzet naar 7 april 2015. 
 

- Er is een aanvraag ingediend om een vergunning voor een vaste standplaats voor 
de verkoop van kinderkleding door mevrouw R. Dost te Eindhoven. 
De aanvraag is ingekomen na het verzenden van de uitnodiging en agenda voor 
deze vergadering. Daarom was deze aanvraag nog niet geagendeerd voor vandaag. 
Aanvraagster en haar kinderkleding zijn bekend bij de commissieleden, omdat zij 
reeds meerdere keren op een dagplaats heeft gestaan. Om die reden acht de 
commissie zich thans dan ook in staat om een gefundeerd advies uit te brengen 
over de nu in deze vergadering alsnog voorgelegde aanvraag.  
De commissie adviseert positief over deze aanvraag. 

 
 
3. Verslag van de vergadering van 9 december 2014 
Er worden geen wijzigingen ten aanzien van het voorgelegde verslag voorgesteld met 
uitzondering ten aanzien van de vergaderplanning. De vergadering van 14 april wordt 
verzet naar 7 april 2015. Het verslag wordt aldus vastgesteld met dank aan de secretaris. 
 
De voorzitter deelt mee dat hij nog drie zaken zou nagaan: 
- Het toezicht op de weekmarkt: 

dit is in het verleden door marktmensen besproken met het afdelingshoofd. Dat zou 
voor betrokkenen duidelijk moeten zijn. Tot de middag toezicht door de marktmeester 
en na de middag door de Boa’s. Er is thans geen reden om het toezicht anders uit te 
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voeren dan toen besproken. In bijzondere gevallen is de marktmeester ook na de 
middag telefonisch te bereiken. In uitzonderlijke gevallen is zelfs de voorzitter 
telefonisch bereikbaar, zo zegt hij tegen de commissieleden. 
 

- Brief van de heer De Graaf: 
De bedoelde brief is destijds ingekomen vlak voor de vergadering van de 
Marktcommissie. Vervolgens is die per interne post naar de afdeling VTH, het team 
Vergunningen verzonden. Daar is die brief na de vergadering van de Marktcommissie 
aangekomen. Op het moment van de vergadering van de Marktcommissie was de 
ontvangst van de brief derhalve nog niet bekend bij de medewerkers betrokken bij de 
vergadering van deze commissie. 
Het gegeven dat er door de marktmeester eerder wel al vragen over de inhoud van de 
brief aan de heer De Graaf zijn gesteld is wellicht te verklaren door het feit dat de 
vraag uit bedoelde brief ook al eerder mondeling aan de orde was gesteld. 

 
- Vergunning Mahu: 

In de vergadering van de Marktcommissie van 3 september 2013 is over de aanvraag 
van mevrouw Mahu advies aan deze commissie gevraagd. Daarbij ging het letterlijk 
om de aanvraag om vergunning voor een vaste standplaats voor de verkoop van 
dierenhuiden en artikelen gemaakt van huiden, bont en vacht (bontmutsen, 
handschoenen, tassen, vloerkleden), shawls van cashmirwol, horens. Daarover (en 
over de daarbij voorgestelde procedure) heeft de commissie toen positief geadviseerd. 
Op dit moment speelt dat niet direct, maar mocht in de toekomst eventueel sprake 
zijn van een verzoek om de vergunning op naam van de echtgenoot/vennoot over te 
schrijven dan is het niet redelijk dat daarbij dan sprake zou zijn van een andere 
omschrijving van de te verkopen waren dan bij de geldende vergunning thans het 
geval is. 

 
 
4. Jaarmarkt en Fokpaardendag op 14 maart 2015 
Huub van Buggenum, marktmeester, brengt verslag uit over de voorbereidingen van de 
Jaarmarkt.  
Enkele aanmelders zijn uitgeloot, omdat er anders te veel marktkoopmensen met dezelfde 
waren op de Jaarmarkt/weekmarkt zouden staan. Er worden nog een aantal standwerkers 
verwacht. Daarmee zal het aantal standplaatshouders ongeveer op hetzelfde uitkomen als 
het vorige jaar.  
Vermeld wordt dat voorafgaande aan de vergunningverlening aan de aanvragers en ook 
aan diegenen, die vooraf telefonisch informeerden naar een standplaats op de Jaarmarkt, 
informatie is verschaft over de kosten, die voor hen verbonden zijn aan een standplaats 
op de Jaarmarkt. Enkelen hebben zich naar aanleiding daarvan teruggetrokken of hebben 
verder geen aanvraag meer ingediend. 
 
Op de vraag van mevrouw Ingrid Bex of het mogelijk is om rekening te houden met het 
reeds aanwezige aanbod van de vaste vergunninghouders op de weekmarkt, deelt de 
marktmeester mede dat, zoals hiervoor reeds is gezegd, daar in de praktijk in redelijkheid 
al rekening mee gehouden wordt. Vandaar eerdergenoemde uitloting. 
 
Mevrouw Mahu verzoekt een nadere opgave van de opbouw van de kosten van een 
standplaats voor de Jaarmarkt. Al met al lijken haar die kosten namelijk toch wel hoog. 
Met name door het reclamegeld. Dit terwijl de deelnemers aan de Jaarmarkt dat 
reclamegeld maar voor die ene dag opbrengen en dat geld toch ook voor andere dagen 
gebruikt wordt. 
Ten aanzien van het reclamegeld wordt als reactie gegeven dat dat in een pot komt, 
waarmee voor de markt als geheel en daarmee dus ook voor de Jaarmarkt promotionele 
activiteiten worden betaald door de reclamecommissie. Die commissie is ingesteld door de 
marktkoopmensen zelf met als doel het reclamegeld op een goede manier te besteden. 
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5. Heroriëntering opstelling weekmarkt 
De voorzitter zegt dat de vorige keer is gesproken over een eventuele presentatie over 
wifi-stromen. Dat zal een volgende keer hier in de vergadering aan de orde komen. 
 
Vervolgens biedt de voorzitter de mogelijkheid om aan de hand van het geldende 
inrichtingsplan van de weekmarkt ideeën en suggesties naar voren te brengen over een 
eventueel andere opstelling van de weekmarkt. 
 
Daarbij blijkt dat het merendeel van de commissieleden er in elk geval geen voorstander 
van is om op het Raphaëlpad marktkramen te gaan plaatsen. Niet voor de reguliere 
weekmarkt én niet tijdens de verzette weekmarkt op 20 juni 2015. 
 
De commissie is van mening dat de scheiding tussen food en non-food, zoals die in het 
verleden is gemaakt, thans verlaten zou moeten worden. Dus geen strikte scheiding 
tussen een food-gedeelte en een non-food-gedeelte meer blijven toepassen. 
 
In zijn algemeenheid wordt vastgesteld dat er op dit moment wellicht niet zo’n noodzaak 
bestaat om de weekmarkt structureel anders op te stellen. Meer van belang acht de 
commissie op dit moment dat de lege plaatsen, die er inmiddels toch wel zijn, weer goed 
bezet gaan worden. 
 
 
6. Standwerkers 
Het echte standwerken, zoals dat bedoeld is, zien we in de praktijk op onze weekmarkt 
eigenlijk te weinig. Dat is al een tijd zo. Daarom ook wordt al een tijd gezocht naar een 
nieuw systeem van plaatstoewijzing, waarbij de echte standwerker graag naar Weert 
komt. Zo’n systeem is er thans nog niet.  
 
De commissie is echter grotendeels van mening dat echte standwerkers een markt 
aantrekkelijk maken voor het publiek. Om die reden wordt dan ook ingestemd met de 
voortzetting van het project om een ander systeem van toelating van standwerkers op de 
weekmarkt te ontwikkelen. 
 
Er worden door enkele commissieleden ook al suggesties gedaan en voorbeelden gegeven 
hoe op andere markten met de toewijzing van standwerkersplaatsen wordt omgegaan. 
 
 
7. Rondvraag 
 
Hans Hoens  
vraagt naar de mogelijkheid om zijn verkoopwagen anders te plaatsen/om te draaien in 
geval van extreem weer, in het bijzonder bij harde wind. Dit om te voorkomen dat zijn 
klep van de wagen waait, zoals elders als eens is gebeurd. 
 
Afgesproken wordt dat dit per keer aan de hand van de weersomstandigheden nader zal 
worden bekeken. 
 
 
Jan Tromp  
heeft een vraag over de parkeervergunning en de wijze waarop hij daarover door de 
marktmeester is verwezen naar de afdeling Financiën. 
 
De marktmeester verzorgt niet de parkeervergunningen. Het is dan ook terecht dat voor 
de parkeervergunning verwezen is naar de afdeling, die daarover gaat. 
 
Ingrid Bex  
geeft aan dat er een probleem is bij het op- en afrijden van de Nieuwe Markt van en naar 
de Wilhelminasingel. Dat probleem wordt veroorzaakt door de vele fietsen, die bij de 
toegang naar het marktterrein geplaatst zijn. Zij vraagt of daar iets aan gedaan kan 
worden. 
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Het parkeren van fietsen heeft de aandacht. Er zijn meerdere knelpunten bekend. Zo ook 
de hier genoemde locatie. Er wordt dus aan gewerkt. 
 
 
8. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit de vergadering. 
 
 
 
Weert, 8 september 2015 
 
 
 
 
F. van Eersel      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 


